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Pan

Andrzej Buła

Marszałek Województwa Opolskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Opolskiego

Interpelacja w sprawie usychania drzew w opolskich lasach 

Szanowny Panie Marszałku,

Z inwentaryzacji przeprowadzonej w marcu 2018 r., w opolskich nadleśnictwach, wynika, że ze 
względu na zniszczenia (grad, susza, owady - szkodniki, grzyby, rośliny pasożytnicze) trzeba będzie 
wyciąć około 8 tysięcy hektarów drzew.

Obumierają szczególnie lasy sosnowe. Dość wspomnieć, że tylko w latach 2016-2017 trzeba było 
wyciąć 342 tysiące metrów sześć, drzew.

Wiadomo też, że w związku z powyższym planowane są nowe nasadzenia. Bardzo proszę Pana 
Marszałka o odpowiedź na następujące pytania;

1. Jakie stosowano sposoby, aby zapobiec tej klęsce?
2. Czy zachowana zostanie bioróżnorodność nowych nasadzeń? Jakie gatunki drzew będą 

sadzone?
3. Czy usunięte drzewa nadają się do gospodarczego wykorzystania?

Z poważaniem


